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Protokół Nr 16/2020 

sporządzony z posiedzenia  

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas,  

które odbyło się w dniu 12 lutego 2020roku 

 

Początek posiedzenia o godz. 1000. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli radni : 

1. Ryszard Dziadak – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Tronina – Zastępca Przewodniczącego 

3. Karol Sakowski – Członek 

4. Maria Smolarek – Członek 

5. Edward Kukuła – Członek  

 

Lista obecności radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu.  

 

Spoza rady w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Agnieszka Kurpet – Inspektor ds. gospodarki odpadami 

 

Ponadto osoby uczestniczące w posiedzeniu Komisji poświadczyły swą obecność 

podpisem na liście obecności osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji, która 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Ryszard Dziadak – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Porządek posiedzenia:                               

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Omówienie materiałów na XVIII sesję Rady Gminy : 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2020r., 

b) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy Wierzchlas  w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych,  

c) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
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mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne, 

d) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Wierzchlas 

e) przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganie bezdomności zwierząt w Gminie Wierzchlas 

f) zmiany Uchwały Nr XIV/111/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości 

g) nadania imienia Szkole Podstawowej w Toporowie 

h) ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych, będących w zarządzie Gminy Wierzchlas, na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg 

i) zarządzenia wyborów Sołtysa Sołectwa Łaszew 

5. Zaopiniowanie wniosków, które wpłynęły do Rady Gminy. 

6. Wolne wnioski i zapytania.  

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi załącznik nr 3   

do protokołu. 

Przebieg obrad 

 

Ad Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia i  stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej otworzył posiedzenie Komisji. Stwierdził, 

że w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co stanowi kworum,  

przy którym może obradować Komisja. 

 

Ad Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia i zapytał,  

czy są uwagi do tego porządku. Radni nie zgłaszali uwag ani dodatkowych 

propozycji zmian, w związku z czym porządek obrad został przyjęty  

w brzmieniu podanym w zawiadomieniu.  
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Ad Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji przedstawił Komisji protokół z poprzedniego 

posiedzenia Komisji. Radni zapoznali się z jego treścią, nie mieli uwag,  

w związku z tym protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad Punkt 4 

Omówienie materiałów na XVIII sesję Rady Gminy Wierzchlas  

– zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2020r., 
 

Nie było projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. 

 

a) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy Wierzchlas  w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych,  

 

Agnieszka Kurpet – inspektor ds. gospodarki odpadami, poinformowała, że  należy 

podjąć uchwałę  w w/w sprawie,  która pozwoli firmie posiadającej zezwolenia na 

transport odpadów,  odbiór i zagospodarowanie śmieci od właścicieli 

nieruchomości niezamieszkałych.   

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, nie miała uwag i wniosła o jej 

podjęcie na najbliższej sesji. 

 

b) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne, 

 

Agnieszka Kurpet – inspektor ds. gospodarki odpadami, poinformowała komisję                 

o konieczności podjęcia uchwały odnośnie zwolnienia w części  

z opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi dla tych właścicieli 

nieruchomości, którzy korzystać będą z przydomowego kompostownika 

niezbędnego do gromadzenia odpadów biodegradowalnych  w wysokości 1,00 zł od 

mieszkańca na miesiąc. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, nie miała uwag i wniosła o jej 

podjęcie na najbliższej sesji. 
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c) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Wierzchlas 

 

Agnieszka Kurpet – inspektor ds. gospodarki odpadami, poinformowała 

Adekwatnie do podjętej w/w uchwały należy dokonać zmian w uchwale w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.              

W nowym wzorze należy ująć zapis odnośnie posiadanego kompostownika lub jego 

braku oraz nowe wyliczenia odnośnie zwolnień. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, nie miała uwag i wniosła o jej 

podjęcie na najbliższej sesji. 

 

d) przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganie bezdomności zwierząt w Gminie Wierzchlas 
 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, nie miała uwag i wniosła o jej 

podjęcie na najbliższej sesji. 

                   Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

 

e) zmiany Uchwały Nr XIV/111/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości 
 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, nie miała uwag i wniosła o jej 

podjęcie na najbliższej sesji. 

                   Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu 

 

f) nadania imienia Szkole Podstawowej w Toporowie 

 

Radni zapoznali sie z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej                           

w Toporowie w sprawie nadania  

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały wraz z uzasadnieniem, nie 

miała uwag i wniosła o jej podjęcie na najbliższej sesji. 

                   Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu 
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g) ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych, będących w zarządzie Gminy Wierzchlas, na cele niezwiązane                

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 
 

Z dniem 25 października 2019 r. weszły w życie nowe przepisy w zakresie 

maksymalnych stawek opłat za zajęcie pasa drogowego w odniesieniu do obiektów 

urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej, u nas do tej pory obowiązywała 

uchwała z 2009 r., w związku z tym należy podjąć nową uchwałę dostosowując ją 

do obowiązujących przepisów. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, nie miała uwag i wniosła o jej 

podjęcie na najbliższej sesji. 

                   Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu 

 

h) zarządzenia wyborów Sołtysa Sołectwa Łaszew, 

Komisja zapoznała się z  wnioskiem sołtysa wsi Łaszew Jana Błaszczaka, który 

zrezygnował z pełnionej funkcji. Radni otrzymali projekt uchwały, nie miała 

uwag i wniosła o jej podjęcie na najbliższej sesji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu 
 

 

Ad  Punkt 6 
 

Zaopiniowanie wniosków, które wpłynęły do Rady Gminy. 

1) Wniosek mieszkańców wsi Ogroble w sprawie wykonania  oświetlenia  

drogi gminnej w miejscowości Ogroble na działkach 101710, 2.0012.237/5, 

156/1, 163/1. 

Komisja zapoznała się szczegółowo z wnioskiem poddała go pod głosowanie: 

„za” wykonaiem oświetlenia był 1 radny, „przeciw” było 4 radnych. Komisja 

większością głosów  stwierdziła, że obecnie jest brak środków finansowych na 

realizacje powyższego zadania.  

 

2) Wniosek Pani Dyrektora Szkoły Podstawowej w Toporowie Joanny Hałas               

w sprawie wykonania progu zwalniającego w miejscowości Toporów na               

ul. Szkolnej koło szkoły.  Zdaniem Pani Dyrektor wykonanie progu poprawi 

bezpieczeństwo dzieci uczęszczających do szkoły.  

Komisja zapoznała się szczegółowo z wnioskiem i zaproponowała aby wniosek 

przekazać do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego działającej przy 

Staroście Wieluńskim w celu wydania opinii w przedmiotowej sprawie.  
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3) Wniosek Stowarzyszenia Klub Sportowy Oldboy Orlik Wierzchlas                      

w sprawie dofinansowania środków pieniężnych na 2020 rok w wysokości 

4.500 zł . 

Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem zaproponowała przeznaczyć środki na 

w/w zadanie w miesiącu marcu z podziału tzw: „wolnych środków’.  
 

4) Komenda Powiatowa Policji w Wieluniu zwróciła się z wnioskiem                  

o przekazanie środków finansowych z przeznaczeniem na zakup samochodu 

służbowego oznakowanego i nieoznakowanego dla Komendy Powiatowej 

Policji w Wieluniu w ramach wspólnego zakupu pojazdów. 

Komisja zapoznała się szczegółowo z wnioskiem i stwierdziła, że obecnie jest 

brak środków finansowych ze względu na duże i kosztowne inwestycje 

realizowane przez Gminę.   
 

5) W dniu 11 lutego 2020 r. wpłynął do Rady Gminy wniosek OSP                      

w Mierzycach w sprawie dofinansowania do zakupu zestawu narzędzi 

hydraulicznych do ratownictwa technicznego w celu wyposażenia 

samochodu ratowniczego jednostki w Mierzycach. 

Komisja po  szczegółowym zapoznaniu się z wnioskiem wyraziła zgodę na 

dofinansowanie powyższego zadania jak tylko pojawią się w budżecie gminy 

środki np. „wolne środki” w miesiącu marcu.  
 

 

Ad Punkt 7 

Wolne wnioski i zapytania 

Nie zgłoszono wolnych wniosków.  
 
       

Ad Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany,  

w związku z tym zamknął posiedzenie Komisji.  

 

Obrady zakończono o godz. 1100.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 
 

Protokołowała:              

Marta Kowalczyk     Przewodniczący 

                                                                       Komisji Rewizyjnej  
 

      Ryszard Dziadak           


